
'.śarząd Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poxnańska 33

64-300 Nowy Tomy.,']

tel. (0.81) 44 2fi 700

AO.BR.0022.199.2023

Protokół  Nr 199/2023

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  17  maja  2023  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  -Andrzej  Wilkoński,  Członkowie

Zarządu  Powiatu,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  oraz

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  - Marek  Nyćkowiak  zgodnie  z listą

obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

Nieobecny  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin  Brambor.

0 godzinie  13.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy  do porządku  obrad  są jakieś  pytania,  uwagi  lub  wnioski?  Nikt  się nie  zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Ad.  1.  Informacja  na temat  dostosowania  Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu  do  potrzeb

lokalowych  na rok szkolny  2023/2024.
Starosta  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że zostały  podjęte  starania  o pozyskanie  pomieszczeń

dla Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu  od Gminy  Nowy  Tomyśl  po zlikwidowanym

przedszkolu  przy  ul. 3 stycznia  w Nowym  Tomyślu.  Budynek  wymaga  częściowego  remontu

oraz  naprawy  pieca  węglowego.  Koszty  dostosowania  budynku  miałyby  leżeć  po stronie

najemcy. Propozycja wysokości czynszu za najem to około 3.800,00 zł/miesiąc. Budynek
zlokalizowany  jest  350  metrów  od siedziby  szkoły.  Dyrektor  dodał,  że alternatywą  może  być

najem  zabudowy  kontenerowej,  która  byłaby  zlokalizowana  na terenie  szkoły.  Koszt  wynajmu

czterech sal wraz z węzłem sanitarnym  to ok. 12.000,00  zł netto/miesiąc.  Dodatkowo,  montaż
i demontaż  zabudowy  to  koszt  100.OOO,OO  zł.

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  jest  możliwość  zamontowania  pieca  gazowego  w

budynku  przy  ul. 3 stycznia?  Zakup  pieca  będzie  stanowił  niższy  koszt  niż naprawa  i

zatrudnienie  osoby  do obsługi  pieca  węglowego.

Członek  Zarządu  Edwin  Pigla  zasugerował,  aby przed  podpisaniem  umowy  najmu,

przeprowadzić  kontrolę  więźby  dachowej  ww.  budynku.

Starosta  stwierdził,  że podjęcie  dalszych  rozmów  z Burmistrzem  Nowego  Tomyśla  na

temat  najmu  pomieszczeń  przy  ul. 3 stycznia  w Nowym  Tomyślu  jest  słuszne  i wniósł  o wydanie

upoważnienia  dla Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  do

podejmowania  dalszych  rozmów  w tej  sprawie.

Zarząd  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na  upoważnienie  Dyrektora  Powiatowego

Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  do  podejmowania  dalszych  rozmów  w celu

zabezpieczenia  potrzeb  lokalowych  Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu  na lata  szkolne

2023/2024  0raZ  2024/2025.
Starosta  poprosił  Dyrektora  PCUW  o przybliżenie  aktualnej  informacji  na temat  naboru

do szkół ponadpodstawowych  na rok szkolny 2023/2024.
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Dyrektor  PCUW  poinformował,  że blisko  100  absolwentów  szkół  podstawowych  w
pierwszym  wyborze  wybrało  Zespół  Szkół Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w
Trzciance.  W Zespole  Szkół nr 2 w Nowym  Tomyślu  dużym  zainteresowaniem  cieszy  się

kierunek  logistyk  wojskowy.  W  chwili  obecnej  trwa  oczekiwanie  na  wyniki  egzaminu
ósmoklasisty.

Dyrektor  PCUW  o godzinie  14.06  opuścił  obrady  Zarządu  Powiatu.

Ad. 2. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  dotacji  na bieżące  utrzymanie  urządzeń
melioracji  wodnych.

Starosta  omówiłtreść  uchwałyi  zapytał,  czy są pytania?

Nikt  się nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 652/RŚ/2023 w sprawie udzielenia dotacji na
bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych.

Ad.  3. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  zaliczenia  do kategorii  drogi
powiatowej  drogi  gminnej  nr 326039P  na odcinku  od skrzyżowania  z drogą  powiatową  nr
2391P  - ul. Polną  do skrzyżowania  z drogą  powiatową  nr 2391P  - ul. Poznańską  w m.
Głuchowo  gm.  Komorniki.

Starosta  omówił  treść  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?

Pytań  nie było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 653/DR/2023  w sprawie wyrażenia opinii
dotyczącej  zaliczenia  do kategorii  drogi  powiatowej  drogi  gminnej  nr 326039P  na odcinku
od skrzyżowania  z drogą  powiatową  nr  2391P  - ul.  Polną  do  skrzyżowania  z drogą  powiatową
nr  2391P  - ul. Poznańską  w m. Głuchowo  gm.  Komorniki.

Ad.  4. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  pozbawienia  kategorii  drogi
powiatowej  nr 2391P  na odcinku  od skrzyżowania  z drogą  powiatową  nr 2389P  do
skrzyżowania  z drogą  gminną  nr 326039P  w m. Głuchowo  gm.  Komorniki.

Starosta  omówił  treść  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 654/DR/2023  w sprawie wyrażenia opinii
dotyczącej  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej  nr  2391P  na odcinku  od skrzyżowania  z
drogą  powiatową  nr  2389P  do  skrzyżowania  z drogą  gminną  nr 326039P  w m. Głuchowo  gm.
Komorniki.

Ad.  5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.
Starosta  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z
realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.
Skarbnik  omówiła  poszczególne  wnioski  o zmiany  w budżecie.
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Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do treści  uchwały?

Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 655/FN/2023 w sprawie zmiany budźetu
Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.

Ad.  6. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie

uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034.

Starosta  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że dokonuje  się zmian  w załączniku  nr  1 do uchwały

w sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034  w
zakresie  dostosowania  planu  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  w szczegółowości  dochodów

i wydatków  w 2023  roku,  w tym  wydatków  o charakterze  dotacyjnym  na inwestycje  i zakupy

inwestycyjne,  zgodnie  z uchwałą  budźetową  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2023  rok  wraz  ze
zmianami.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?

Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 656/FN/2023 zmieniającą  uchwałę  Rady
Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2023-2034.

Ad.  7.  Przyjęcie  na  sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  sprawozdania  z realizacji

"Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami

pozarządowymi  za rok  2022".

Starosta  zapytał,  czy  do sprawozdania  są pytania?

Pytań  nie  było.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  sprawozdania  na sesję  Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  sprawozdanie  z realizacji  "Rocznego  programu

współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  za rok  2022"  na

XLVIII  sesję  Rady  Powiatu.

Ad.  8.  Zapoznanie  się  z opinią  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  do  sprawy  nr

DR.7126.16.2023  - wniosek  w  sprawie  budowy  chodnika  w m.  Wytomyśl.

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  zapoznał  się  z opinią  Wydziału  Infrastruktury

Drogowej  do  sprawy  nr DR.7126.16.2023  w sprawie  wykonania  odcinka  chodnika  o długości

około  110  mb  w poboczu  drogi  powiatowej  nr 2708P  Lwówek  -  Stary  Tomyśl.

Zarząd  postanowił,  że  zajmie  stanowisko  po  dokładnej  analizie  możliwości

finansowych  Powiatu.

Ad.  9. Wniosek  w sprawie  nadania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  dla

Pana  Jerzego  Dziamskiego.

Starosta  omówił  treść  ww.  wniosku  i zapytał,  czy ktoś  chciałby  zabrać  głos?

Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  skierował  ww.  wniosek  w sprawie  nadania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  do  Komisji  Rady  Powiatu  w celu  zaopiniowania.
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Ad.  IO.  Wniosek  w sprawie  nadania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  dla

Pana  Henryka  Helwinga.

Starosta  omówił  treść  ww.  wniosku  i zapytał,  czy ktoś  chciałby  zabrać  głos?

Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  skierował  ww.  wniosek  w sprawie  nadania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  do  Komisji  Rady  Powiatu  w  celu  zaopintowania.

Ad.  11.  Sprawy  bieżące:

a) rozpatrzenie  wniosku  w sprawie  odroczenia  płatności  AK.7135.3.2017  oraz  umorzenia

odsetek.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  treść  wniosku  w  sprawie  odroczenia  płatności

AK.7135.3.2017  oraz  umorzenia  odsetek.

W wyniku  dyskusji,  Zarząd  wyraził  zgodę  na odroczenie  spłaty  należności  o 4

miesiące,  tzn.  do  końca  września  br.,  jednocześnie  Zarząd  nie  przychylił  się  do  umorzenia

odsetek.

b) analiza  projektu  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2022  rok.

Starosta  zapytał,  czy  do projektu  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2022

rok  są uwagi?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Następnie  Starosta  poinformował,  że wpłynęło  pismo  z Urzędu  Marszałkowskiego  w

Poznaniu  na temat  zwiększenia  częstotliwości  kursowania  pociągów  na linii  Opalenica  -

Poznań.

W  wyniku  dyskusji,  Zarząd  zasugerował,  aby  wystąpić  o analizę  frekwencji  podróżnych

na tej  linii.

Starosta  zapytał,  czy  ktoś  z obecnych  chciałby  jeszcze  zabrać  głos?

Nikt  się  nie  zgłosił.

Z uwagi  na brak  dalszych  tematów,  Starosta  o godzinie  14.33  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDu

Andrzej  Wilkoński

Protokolant: Patrycja Dembniak,5


